
      Stanovisko sekce stolního tenisu k dopisu p. Gonzalese. 

 
        Sekce stolního tenisu nesouhlasí se stanoviskem  pana Gonzalese a jaký postoj 

zaujal k občanskému sdružení ČATHS. 

        Celou akci vyvolal a způsobil svým neuváženým jednáním pan Nevrkla a vedení 

ČSTPS. V době předání dopisu ČPV se s členskou základnou neporadil (nebylo 

odsouhlaseno valnou hromadou) a dnes se stále za členskou základnu schovává. 

Samozřejmě ti, kteří s tím nesouhlasili  a ti kteří chtěli dále sportovat, museli někam 

přejít. Toto se muselo narychlo provést, aby třeba stolní tenisté mohli odjet na 

Mistrovství světa 2005 v Montreaux Švýcarsko. V žádném případě to nebyla  legrace a 

lehké rozhodnutí, jak o tom pan Gonzales píše. V té době neměla ČATHS žádné finanční 

prostředky. Mistrovství světa byl turnaj, který se zachránil tím, že nominovaným 

hráčům MŠMT ČR zaplatilo entry a ostatní peníze si museli zaplatit ze svého samotní 

hráči. 

         V dalších letech, tzn. od roku 2006 do roku 2010, měl stolní tenis rozpočet 500 000,-

Kč oproti 2 500 000,-Kč, které měl v ČSTPS a to tenkrát entry stálo 250,-eur a dnes se 

již pohybuje na hranici 600,-eur za hráče. Myslíme si, že by nikdo neodešel, kdyby 

nemusel od lepšího k horšímu. Hráči nejen že hráli, ale museli se starat o sponzory, aby 

si vše nemuseli sami doplácet. Veškeré cestovní náklady šly za samotnými hráči. To 

znamená, že ten sport mají opravdu rádi. Chtěli bychom vidět, který stát ve světě by se 

zachoval stejným způsobem.  

          Shánění peněz od sponzorů bylo velmi složité právě proto, co pan Nevrkla 

v médiích stále prosazoval a mylně informoval spoluobčany. Žádný sponzor přeci nedá 

finanční prostředky tam, kde nemá žádnou jistotu a ještě je za to mediálně vláčen. 

          Dnes můžeme říci, že ČATHS po všech těchto peripetiích s financemi velice slušně 

funguje a my bychom se měli vracet pod pana Nevrklu a čekat, kdy ho zase něco 

napadne a budeme opět začínat on začátku. Musíme říci, že ne.  

          Boj pana Nevrkly stál sport postižených (handicapovaných) desítky milionů. Já 

osobně jsem byl vedoucí sekce stolního tenisu v ČSTPS a od roku 2008 jsem předsedou 

sekce stolního tenisu v ČATHS. Takže věřte pane Gonzalesi, že vím (víme) o čem se 

svými kolegy píšeme. Stejní lidé, co tuto situaci zavinili, jsou ve vedení ČSTPS i nyní. 

Stolní tenis o žádné sloučení nestojí. Ať obě organizace dostávají od státu finanční 

prostředky za členství a nominovatelnost zvlášť a též pracují zvlášť. Kdo bude chtít, má 

u nás dveře dokořán. 

          Našim sportovcům svým rozhodnutím a můžeme říct, že neobjektivním, bráníte ve 

výjezdu na PH a též jim ztrpčujete přípravu na tento vrcholný akt. Ještě toto jednou 

zvažte, protože se nejedná jenom o státní prostředky, které byly za léta vynaložené, ale i 

soukromé prostředky od sponzorů a též prostředky samotných hráčů. 

          Stolních tenistů se na PH v Londýně nominovalo pět a jeden je prvním 

náhradníkem. 

 

 

 

 

 

 
V Táboře dne 12.1. 2012                                       Za sekci stolního tenisu Zbyněk Lambert 

                                                                                                                            vedoucí sekce 


